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            Komisja Kultury Turystyki Promocji i Sportu odbyła się 22.10.2024r. na obiekcie 

Baseny Wisła. Działalność oraz podsumowanie sezonu przedstawił Pan Prezes Tadeusz 

Papierzyński. Prezes Spółki poinformował, że sezon letni był bardzo udany . Zgodnie z 

przedstawionymi danymi był to najlepszy sezon w historii działalności Spółki. W ciągu 

całego sezonu letniego frekwencja wśród osób odwiedzających kompleks wyniosła 43 288 

osób, co stanowiło rekord w porównaniu do lat poprzednich.  

Porównując obecne funkcjonowanie Spółki Baseny Wisła z poprzednimi latami, bardzo 

wyraźnie widać poprawę pod każdym względem w działalności Spółki, co jak Pan Prezes 

podkreślił jest zasługą odpowiednio dobranego i bardzo dobrze współpracującego zespołu.  

              W sprawach bieżących wystosowano trzy wnioski do Pana Burmistrza.: 

1. „O przeanalizowanie i zaplanowanie w sezonie letnim na Basenach Wisła zajęć z 

aqua aerobiku, jogi na supach lub rowerów wodnych ( aqua bike)”. 

2. „O przeanalizowanie propozycji związanej z możliwością wręczania nagród i 

wyróżnień sportowych, przy okazji Letniego Grand Prix podczas ceremonii 

wręczania numerów startowych. 

3. „O przeanalizowanie funkcjonowania sekcji biegów narciarskich w Wiślańskim 

Stowarzyszeniu Sportowym”. 

          Członkowie komisji spotkali się również 29.10.2024r. na komisjach połączonych, gdzie 

omawiano materiały kierowane na Sesję Rady Miasta. 
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